

CIRCLE MALL

Terms & Conditions for Modesh Scholarship Circle Mall

- This promotion is valid from 5th August to 29th August 2024.
- To participate in the Promotion, you must be a UAE resident holding a valid Emirates ID.
- To participate in the Promotion, you must be at least twenty-one (21) years old or accompanied by a guardian.
- Spend AED 200 in any of the shops located in Circle Mall for a chance to win a Modesh scholarship worth AED 20,000.
- 1 eCoupon will be granted for every AED 200 spend. Maximum of 100 coupons will be generated per customer per day.
- Only receipts of transactions made on the same day will be accepted 24 hours buffer within same asset of transaction.
- Register your receipts at the customer service desk to receive your eCoupons via SMS.
- Bank transactions, travel agencies and services/facilities payments are excluded from this promotion.
- Registration of receipts will only be accepted until the mall closing time daily during the period of the promotion.
- 25 winners will be selected on separate dates during 5th August to 13th September 2024. Each winning a Modesh Scholarship worth AED 20,000.
- Winners will be notified via telephone and/or SMS.
- Draw dates are subject to change without prior notice.
- The prize will be via Bank Transfer, Cheque, or Cash and must be claimed within 60 days after the processing date.
- Management holds the right to announce the winner's name on any media channel chosen by Dubai Holding Asset Management & Dubai Economy & Tourism Department.
- Valid Emirates ID or Passport must be presented to claim the prize.
- Owners and employees of retail outlets, Dubai Economy & Tourism Department (DET), Dubai Holding Asset Management, their suppliers, and their immediate families are not eligible to participate in this promotion.
- Management reserves the right to cancel or amend these Terms and Conditions at any time without prior notice. Any changes will be deemed to be incorporated into these Terms and Conditions.
- By entering this competition, I agree to Dubai Holding Asset Management sending me offers and promotions. I understand I can opt out of these mails at any time in the future by selecting the unsubscribe option in the footer of the mail. For details of how Dubai Holding Asset Management processes your personal data please refer to our privacy policy at dubairetail.ae.
- DET & Dubai Holding Asset Management holds the right to withhold prizes for any irregularities found in the draw held and/or ineligibility.
- By entering this campaign, the customer has accepted the above Terms and Conditions.



سيركل مول

الشروط والأحكام لمنحة مدھش الدراسية سيركل مول

- هذا العرض ساري من 5 أغسطس إلى 29 أغسطس 2024.
- للمشاركة في العرض الترويجي، يجب أن تكون مقيماً في دولة الإمارات العربية المتحدة وتحمل بطاقة هوية إماراتية صالحة.
- للمشاركة في العرض الترويجي، يجب أن يكون عمرك واحدًا وعشرين (21) عامًا على الأقل أو برفقة ولي أمر.
- أنفق 200 درهم في أي من المحلات التجارية الموجودة في سيركل مول للحصول على فرصة الفوز بمنحة مدھش بقيمة 20,000 درهم.
- سيتم منح قسيمة إلكترونية واحدة مقابل كل 200 درهم يتم إنفاقها. سيتم إنشاء 100 قسيمة كحد أقصى لكل عميل يوميًا.
- سيتم قبول إيصالات المعاملات التي تتم في نفس اليوم فقط لمدة 24 ساعة داخل نفس مكان المعاملة.
- قم بتسجيل إيصالاتك في مكتب خدمة العملاء لتلقي الكوبونات الإلكترونية الخاصة بك عبر الرسائل القصيرة.
- يتم استبعاد المعاملات المصرفية ووكالات السفر ومدفوعات الخدمات/المرافق من هذا العرض الترويجي.
- سيتم قبول تسجيل الإيصالات فقط حتى موعد إغلاق المركز التجاري يوميًا خلال فترة العرض الترويجي.
- سيتم اختيار 25 فائزًا في مواعيد منفصلة خلال الفترة من 5 أغسطس إلى 13 سبتمبر 2024. وسيفوز كل منهم بمنحة مدھش بقيمة 20,000 درهم إماراتي.
- سيتم إخطار الفائزين عبر الهاتف و/أو الرسائل النصية القصيرة.
- مواعيد السحب عرضة للتغيير دون إشعار مسبق.
- ستكون الجائزة عن طريق التحويل المصرفي أو الشيك أو نقدًا ويجب المطالبة بها خلال 60 يومًا بعد تاريخ المعالجة.
- تحتفظ الإدارة بالحق في الإعلان عن اسم الفائز على أي قناة إعلامية تختارها شركة دبي القابضة لإدارة الأصول ودائرة الاقتصاد والسياحة في دبي.
- يجب تقديم بطاقة الهوية الإماراتية أو جواز السفر ساري المفعول للمطالبة بالجائزة.
- أصحاب وموظفو منافذ البيع بالتجزئة، ودائرة الاقتصاد والسياحة بدبي، ودبي القابضة لإدارة الأصول، ومورديهم، وعائلاتهم المباشرة غير مؤهلين للمشاركة في هذا العرض الترويجي.
- تحتفظ الإدارة بالحق في إلغاء أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون إشعار مسبق. سيتم اعتبار أي تغييرات مدمجة في هذه الشروط والأحكام.
- باشتراكك في هذه المسابقة، أوافق على قيام شركة دبي القابضة لإدارة الأصول بإرسال العروض والعروض الترويجية لي. أدرك أنه يمكنني إلغاء الاشتراك في رسائل البريد هذه في أي وقت في المستقبل عن طريق تحديد خيار إلغاء الاشتراك في أسفل البريد. للحصول على تفاصيل حول كيفية قيام شركة دبي القابضة لإدارة الأصول بمعالجة بياناتك الشخصية، يرجى الرجوع إلى سياسة الخصوصية الخاصة بنا على عنوان dubairetail.ae سياسة الخصوصية
- تحتفظ شركة دبي القابضة لإدارة الأصول ودائرة الاقتصاد والسياحة في دبي بالحق في حجب الجوائز بسبب أي مخالفات تم العثور عليها في السحب الذي تم إجراؤه و/أو عدم الأهلية.
- من خلال الدخول في هذه الحملة، يكون العميل قد وافق على الشروط والأحكام المذكورة أعلاه.



العودة
إلى
المحارس